
Protokół Nr IV 
z sesji Rady Gminy

z dnia 30 grudnia 2014 r.

Posiedzenie odbyło się w sali widowiskowej Gminnego i Centrum Kultury i trwało od godz. 12.05 do
godz. 14.30. W posiedzeniu udział wzięli radni Gminy Dąbrówka - zgodnie z załączoną lista
obecności. Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówka Pan Marcin Kaczmarczyk. Na
sesji obecni byli:

1. Pan Radosław Korzeniewski - Wójt Gminy Dąbrówka,

2. Pani Agnieszka Adam - Skarbnik Gminy Dąbrówka,

3. Pani Helena Karczmarczyk - Sekretarz Gminy Dąbrówka,

4. Pan Wiesław Mędrzycki - radny powiatowy,

5. Obsługa prawna Urzędu Gminy,

6. Sołtysi - zgodnie z załączoną listą obecności.

Prowadzący obrady odczytał porządek obrad, który został przesłany radnym o następującej treści:

1. Powitanie i otwarcie obrad.

2. Wybór sekretarza obrad.

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy,

6. Podjęcie uchwał:

a) w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Dąbrówka z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego

b) w sprawie określenia warunków i trybu finansowego wspierania rozwoju sportu w Gminie 
Dąbrówka

c) W sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/176/2013 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 25 lutego 2013r. 
w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie zadania pn. „Rozbudowa 
infrastruktury wodociągowo -  kanalizacyjnej wokół obszaru Natura 2000 w Gminie Dąbrówka 
(etap II) -  Budowa sieci wodociągowej w miejscowości Dręszew, Małopole, Józefów ul. 
Kwiatowa, Kuligów ul. Jagiellońska oraz odcinek pomiędzy miejscowościami Małopole -  
Chąjęty

d) W sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/258/2014 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 10 marca 
2014r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie zadania pn. „Rozbudowa 
infrastruktury wodociągowo -  kanalizacyjnej wokół obszaru Natura 2000 w Gminie Dąbrówka 
(etap III) -  Budowa sieci wodociągowej wraz z przyłączami w miejscowości Chruściele, 
Dąbrówka, Józefów, Lasków, Ludwinów, Trojany, Zaścienie”.

e) W sprawie zmiany uchwały Nr XL/314/2014 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 07 listopada 2014r. 
w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na wyprzedzające finansowanie z Banku 
Gospodarstwa Krajowego w Warszawie na realizację zadania pn. „Rozbudowa infrastruktury 
wodociągowo -  kanalizacyjnej wokół obszaru Natura 2000 w Gminie Dąbrówka (etap III) -  
Budowa sieci wodociągowej wraz z przyłączami w miejscowości Chruściele



f) W sprawie zmiany uchwały Nr XXV/193/2013 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 26 kwietnia 2013 
roku w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na wyprzedzające finansowanie z Banku 
Gospodarstwa Krajowego w Warszawie na realizację zadania pn. „Rozbudowa infrastruktury 
wodociągowo -  kanalizacyjnej wokół obszaru Natura 2000 w Gminie Dąbrówka (etap II) -  
Budowa sieci wodociągowej w miejscowości Dręszew, Małopole, Jozefów ul. Kwiatowa, 
Kuligów ul. Jagiellońska oraz odcinek pomiędzy miejscowościami Małopole -  Chajęty”.

g) W sprawie uchylenia uchwały Nr XL/315/2014 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 07 listopada 2014
roku w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na wyprzedzające finansowanie w Banku 
Gospodarstwa Krajowego w Warszawie na realizację zadania pn: „Budowa boisk
wielofunkcyjnych; na terenie gminy Dąbrówka”.

h) W sprawie zmiany budżetu Gminy Dąbrówka na 2014 rok,

i) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2014 -  2021. 

k) W sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Wójta Gminy Dąbrówka.

1) W sprawie ustalenia diet dla radnych Rady Gminy, przewodniczących rad sołeckich oraz ryczałtu 
dla Przewodniczącego Rady Gminy i Wiceprzewodniczącego Rady Gminy.

7. Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego i Rady Gminy.

8. Sprawy różne i wolne wnioski.

9. Zamknięcie obrad. Pani Agnieszka Gryglas zwróciła się z wnioskiem formalnym o zdjęcie z 
porządku obrad w pkt. 6 pod lit. b) uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowego 
wspierania rozwoju sportu w Gminie Dąbrówka. Wniosek swój umotywowała tym, że uchwała 
powinna zostać podjęta po uchwaleniu budżetu Gminy na rok 2015. Pan Wójt zgłosił wniosek 
formalny o wprowadzenie do porządku obrad w pkt. 6 podjęcie uchwały w sprawie wytypowania 
przedstawicieli Gminy Dąbrówka w Zgromadzeniu Związku Gmin Zalewu Zegrzyńskiego. 
Prowadzący obrady w pierwszej kolejności poddał pod glosowanie wniosek radnej Pani Agnieszki 
Gryglas o zdjęcie z porządku obrad w pkt. 6 pod lit b) uchwały w sprawie określenia warunków i 
trybu finansowego wspierania rozwoju sportu w Gminie Dąbrówka W głosowaniu jawnym wniosek 
został przyjęty jednogłośnie / 15 głosami "za „ przy obecności 15 Radnych/. Następnie w miejsce 
pkt. 6 pod lit. b) prowadzący obrady poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez Pana Wójta o 
wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie wytypowania przedstawicieli Gminy 
Dąbrówka w Zgromadzeniu Związku Gmin Zalewu Zegrzyńskiego. W głosowaniu jawnym 
wniosek został przyjęty jednogłośnie / 15 głosami „za” przy obecności 15 Radnych/. W dalszej 
kolejności prowadzący obrady poddał pod głosowanie porządek obrad w następującym kształcie:

1. Powitanie i otwarcie obrad

2. Wybór sekretarza obrad.

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

4. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

5. Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy

6. Podjęcie uchwał:

a) W sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Dąbrówka z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego.

b) w sprawie wytypowania przedstawicieli Gminy Dąbrówka w Zgromadzeniu Związku Gmin 
Zalewu Zegrzyńskiego

c) W sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/176/2013 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 25 lutego 2013r. 
w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie zadania pn. „Rozbudowa 
infrastruktury wodociągowo -  kanalizacyjnej wokół obszaru Natura 2000 w Gminie Dąbrówka 
(etap II) -  Budowa sieci wodociągowej w miejscowości Dręszew, Małopole, Józefów ul. 
Kwiatowa, Kuligów ul. Jagiellońska oraz odcinek pomiędzy miejscowościami Małopole -  
Chajęty.



d) W sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/258/2014 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 10 marca 
2014r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie zadania pn. „Rozbudowa 
infrastruktury wodociągowo -  kanalizacyjnej wokół obszaru Natura 2000 w Gminie Dąbrówka 
(etap III) -  Budowa sieci wodociągowej wraz z przyłączami w miejscowości Chruściele, 
Dąbrówka, Józefów, Lasków, Ludwinów, Trojany, Zaścienie”.

e) W sprawie zmiany uchwały Nr XL/314/2014 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 07 listopada 2014r. 
w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na wyprzedzające finansowanie z Banku 
Gospodarstwa Krajowego w Warszawie na realizację zadania pn. „Rozbudowa infrastruktury 
wodociągowo -  kanalizacyjnej wokół obszaru Natura 2000 w Gminie Dąbrówka (etap III) -  
Budowa sieci wodociągowej wraz z przyłączami w miejscowości Chruściele, Dąbrówka, 
Józefów, Lasków, Ludwinów, Trojany, Zaścienie”.

f) W sprawie zmiany uchwały Nr XXV/193/2013 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 26 kwietnia 2013 
roku w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na wyprzedzające finansowanie z Banku 
Gospodarstwa Krajowego w Warszawie na realizację zadania pn. „Rozbudowa infrastruktury 
wodociągowo -  kanalizacyjnej wokół obszaru Natura 2000 w Gminie Dąbrówka (etap II) -  
Budowa sieci wodociągowej w miejscowości Dręszew, Małopole, Jozefów ul. Kwiatowa, 
Kuligów ul. Jagiellońska oraz odcinek pomiędzy miejscowościami Małopole -  Chajęty”.

d) W sprawie uchylenia uchwały Nr XL/315/2014 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 07 listopada 2014 
roku w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na wyprzedzające finansowanie w Banku 
Gospodarstwa Krajowego w Warszawie na realizację zadania pn: „Budowa boisk 
wielofunkcyjnych; na terenie gminy Dąbrówka”.

e) W sprawie zmiany budżetu Gminy Dąbrówka na 2014 rok,

f) W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2014 -  2021.

g) W sprawie wydatków budżetowych, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2014.

h) W sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Wójta Gminy Dąbrówka.

i) W sprawie ustalenia diet dla radnych Rady Gminy, przewodniczących rad sołeckich oraz ryczałtu 
dla Przewodniczącego Rady Gminy i Wiceprzewodniczącego Rady Gminy.

7. Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego i Rady Gminy.

8. Sprawy różne i wolne wnioski.

9. Zamknięcie obrad. Przebieg obrad.

AD. 1 Powitanie i otwarcie obrad.

Obrady IV sesji Rady Gminy Dąbrówka otworzył Przewodniczący Rady Gminy Dąbrówka, 
powitał wszystkich zebranych i stwierdził, że w obradach zgodnie z listą obecności uczestniczy 
15 na 15 Radnych.

AD. 2 Wybór sekretarza obrad.

Na sekretarza obrad w głosowaniu jawnym, jednogłośnie został wybrany Pan Sławomir Rosa.

AD. 3 Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.

Protokół Nr IV/2014 z dnia 12 grudnia 2014 r. Rada Gminy Dąbrówka w głosowaniu jawnym 
przyjęła

- j e d n o g ł o ś n i e -  15 głosami „za” przy obecności 15 Radnych.

AD. 4 Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności.

Sprawozdanie zostało przedstawione przez Wójta i stanowi załącznik do protokołu.

AD. 5 Przedstawienie opinii i wniosków podjętych przez komisje Rady Gminy.

Przewodnicząca Komisii Oświaty. Kultury i Sportu Pani Agnieszka Gryglas poinformowała, że 
komisja odbyła 2 posiedzenia. Pierwsze posiedzenie odbyło się dniu 18 grudnia 2014r. było to 
wyjazdowe posiedzenie Komisji. Tematem tego posiedzenia było zapoznanie się członków komisji z



placówkami oświaty oraz z przedszkolem samorządowym na terenie gminy poprzez ich wizytację. 
Drugie posiedzenie odbyło się w dniu 22 grudnia 2014r. Tematem tego posiedzenia było rozpoczęcie 
prac nad projektem budżetu Gminy Dąbrówka na rok 2015.

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym Pan Rasiński Tomasz 
poinformował, że komisja odbyła posiedzenie w dniu 22 grudnia 2014r. tematem posiedzenia komisji 
było:

- Zapoznanie się z zakresem działania ww. komisji w poprzedniej kadencji.

- Opracowanie planu pracy.

Przewodniczący Komisji Budżetowo- Finansowej Pan Ryszard Klusek poinformował, że komisja 
odbyła posiedzenie w dniu 22 grudnia 2014r. Tematem posiedzenia komisji było zaopiniowanie 
projektów uchwał które podejmowane będą na sesji w dniu dzisiejszym poza uchwałą wymienią pod 
lit.b

AD. 6 Podjęcie uchwał:

a) W sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Dąbrówka z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego. 
Projekt uchwał został omówiony przez Panią Sekretarz. Zgodnie z ustawą o pożytku 
publicznym przedmiotowa uchwał powinna zostać podjęta do dnia 30 listopada każdego roku. 
Z przyczyn nie zależnych podjęcie tej uchwały stało się możliwe na sesji w dniu dzisiejszym. 
Zgodnie z podjęta uchwałą można będzie realizować uroczystości i inne zadania zawarte w 
załączniku nr 2 do niniejszej uchwały. Ponadto Pani sekretarz zaproponowała nowe brzmienie 
w § 9. pkt. 2 W skład komisji konkursowej wchodzą:

1) zastępca wójta lub sekretarz,

2) 3 osoby wskazane przez Wójta,

3) przedstawiciel komórki organizacyjnej lub właściwego merytorycznie działu urzędu. 
Przewodniczący obrad zaproponował natomiast wprowadzenie zmian w podstawie prawnej 
przedmiotowej uchwały tj. art. 5 dodać lit. a i zmienić ust. 3 na ust. 1 Pani Agnieszka Gryglas 
wskazała na błędy w § 8 w pkt. 2 podpkt.6 zrealizowanych przez gminę w roku 2013 czy nie 
powinni być w roku 2014. Pani sekretarz wyjaśniła, że faktycznie powinien to być rok 2014. 
Pani Agnieszka Gryglas stwierdziła, że w § 12 pkt. 2 przedmiotowej uchwały powołuje się na 
rozporządzenie Ministra Gospodarki, Pracy i Polityki Społecznej z dnia 15 grudnia 201 Or. 
(Dz.U.Nr 6, poz. 25 a w § 17 pkt. 4 na rozporządzenie z dnia 27 grudnia 2005r. Dz. u z 2005r, 
Nr 264, poz. 2207. Z uwagi na to, że zadania do realizacji wymienione w załączniku 2 się 
powtarzają Pani Gryglas zapytała czy któreś z wymienionych zadań zostało zrealizowane. 
Pani sekretarz wyjaśniła, że realizacją uchwały zajmuje się głównie Gminne Centrum 
Kultury, być może Pani Skarbnik będzie miała wiedzę na ten temat. Aby wyjaśnić podstawy 
prawne prowadzący obrady zgłosił wniosek formalny aby podjęcie uchwały w sprawie 
uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Dąbrówka z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
przesunąć na koniec pkt. 6 pod lit. ł.

W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie / 15 głosami „za” przy obecności 
15 Radnych\

b) w sprawie wytypowania przedstawicieli Gminy Dąbrówka w Zgromadzeniu Związku Gmin 
Zalewu Projekt uchwały został omówiony przez Pana Zenona Zadróżnego.

Do projektu ww. uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka

podjęła Uchwałę Nr IW5/2014

z dnia 30 grudnia 2014r.

j e d n o g ł o ś n i e / 1 5  głosami „za” przy obecności 15 Radnych/



(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

c) W sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/176/2013 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 25 lutego 
2013r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie zadania pn. 
„Rozbudowa infrastruktury wodociągowo -  kanalizacyjnej wokół obszaru Natura 2000 w 
Gminie Dąbrówka (etap II) -  Budowa sieci wodociągowej w miejscowości Dręszew, 
Małopole, Józefów ul. Kwiatowa, Kuligów ul. Jagiellońska oraz odcinek pomiędzy 
miejscowościami Małopole -  Chajęty.

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik. W wyniku końcowego rozliczenia 
z wykonawcą zadania zmniejszeniu uległy koszty kwalifikowane projektu, co również ma 
wpływ na zmniejszenie kwoty pożyczki. Do projektu ww. uchwały radni nie zgłaszali 
pytań.

- w głosowaniu jawnym -  

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła Uchwałę Nr IY/6/2014 

z dnia 30 grudnia 2014 r.

j e d n o g ł o ś n i e / 1 5  głosami „za” przy obecności 15 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

d) W sprawie zmiany uchwały Nr XXXIII/258/2014 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 10 marca 
2014r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie na sfinansowanie zadania pn. 
„Rozbudowa infrastruktury wodociągowo -  kanalizacyjnej wokół obszaru Natura 2000 w 
Gminie Dąbrówka (etap III) -  Budowa sieci wodociągowej wraz z przyłączami w 
miejscowości Chruściele, Dąbrówka, Józefów, Lasków, Ludwinów, Trojany, Zaścienie”. 
Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.

W związku z częściowym przesunięciem prac budowlanych dla III etapu wodociągu na rok 
2015 kwota pożyczki w 2014 zostaje dostosowana do wielkości faktycznie zaciągniętej. 
Pożyczka w części niewykorzystanej w br. zostaje zaangażowana na finansowanie prac w 
roku następnym. Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka

podjęła Uchwałę Nr IY/7/2014

z dnia 30 grudnia 2014 r.

j e d n o g ł o ś n i e / 1 5  głosami „za” przy obecności 15 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

e) W sprawie zmiany uchwały Nr XL/314/2014 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 07 listopada 2014r. w 
sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na wyprzedzające finansowanie z Banku 
Gospodarstwa Krajowego w Warszawie na realizację zadania pn. „Rozbudowa infrastruktury 
wodociągowo -  kanalizacyjnej wokół obszaru Natura 2000 w Gminie Dąbrówka (etap III) -  
Budowa sieci wodociągowej wraz z przyłączami w miejscowości Chruściele, Dąbrówka, Józefów, 
Lasków, Ludwinów, Trojany, Zaścienie ”.

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.

Do projektu ww. uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka

podjęła Uchwałę Nr IY/8/2014



z dnia 30 grudnia 2014 r.

j e d n o g ł o ś n i e / 1 5 głosami „za” przy obecności 15 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

f) W sprawie zmiany uchwały Nr XXV/193/2013 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 26 kwietnia 2013 roku 
w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na wyprzedzające finansowanie z Banku 
Gospodarstwa Krajowego w Warszawie na realizację zadania pn. „Rozbudowa infrastruktury 
wodociągowo -  kanalizacyjnej wokół obszaru Natura 2000 w Gminie Dąbrówka (etap II) -  Budowa 
sieci wodociągowej w miejscowości Dręszew, Małopole, Jozefów ul. Kwiatowa, Kuligów ul. 
Jagiellońska oraz odcinek pomiędzy miejscowościami Malopole -  Chajęty

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.

Do projektu ww. uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -  

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła Uchwałę Nr IY/9/2014 

z dnia 30 grudnia 2014 r.

j e d n o g ł o ś n i e / 1 5  głosami „za” przy obecności 15 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

g) W sprawie uchylenia uchwały Nr XL/315/2014 Rady Gminy Dąbrówka z dnia 07 listopada 2014
roku w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki na wyprzedzające finansowanie w Banku 
Gospodarstwa Krajowego w Warszawie na realizację zadania pn: „Budowa boisk
wielofunkcyjnych; na terenie gminy Dąbrówka.

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.

W związku z tym, że zrealizowane prace w ramach w/w projektu nie były fakturowane w br. 
następny, w którym pożyczka otrzyma status krótkoterminowej.

Do projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -

Rada Gminy Dąbrówka

podjęła Uchwałę Nr IV/10/2014/2014 z dnia 30 grudnia 2014 r. 

j e d n o g ł o ś n i e / 1 5  głosami „za” przy obecności 15 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

h) W sprawie zmiany budżetu Gminy Dąbrówka na 2014 rok.

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.

Uzasadnienie do zaproponowanych zmian stanowi załącznik do ww. uchwały.

Pan Rosa Sławomir zapytał, na co została wydatkowana kwota 30 000,00 zł o którą proponuje się 
zwiększyć wydatki bieżące w administracji.

Pani Skarbnik odpowiedziała, że na wydatki bieżące między innymi na rozliczenia bieżące z 
pracownikami.

- w glosowaniu jawnym -  

Rada Gminy Dąbrówka

podjęła Uchwałę Nr IV/11/2014 z dnia 30 grudnia 2014 r. 

j e d n o g ł o ś n i e / 1 5  głosami „za” przy obecności 15 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).



i) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrówka na lata 2014 -  2021. 

Projekt uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik.

Objaśnienia do wprowadzonych zmian zawarte są w projekcie ww. uchwały.

Do ww. projektu uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -  

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła Uchwałę Nr IV/ 12/2014 

z dnia 30 grudnia 2014 r.

j e d n o g ł o ś n i e / 1 5  głosami „za” przy obecności 15 Radnych/

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

j) W sprawie wydatków budżetowych, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2014. Projekt 
uchwały został omówiony przez Panią Skarbnik. Plan wydatków niewygasających stanowi 
załącznik do projektu ww. uchwały. Do projektu ww. uchwały radni nie zgłaszali pytań.

- w głosowaniu jawnym -  Rada Gminy Dąbrówka podjęła Uchwałę Nr IV/13//2014 z dnia 30 
grudnia 2014 r. j e d n o g ł o ś n i e / 1 5  głosami „za” przy obecności 15 Radnych/ (Uchwała 
stanowi załącznik do protokołu).

k) W sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Wójta Gminy Dąbrówka.

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Finansowej Pan Ryszard Klusek przedstawił wniosek podjęty 
przez członków komisji na posiedzeniu w dniu 22 grudnia 2014r. następującej treści:

- ustala się wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 5100,00 zł

- dodatek funkcyjny w wysokości 1 900,00 zł

- dodatek specjalny w wysokości 30% tj. 2100 zł. Łączna kwota wynagrodzenia wynosi 9 100,00 zł 
brutto.

Pan Rosa Sławomir poinformował, że zapoznaniu się wynagdrodzeniami kierowników jednostek 
organizacyjnych które zawarte są w oświadczeniach majątkowych zaproponowane 
wynagrodzeniem dla wójta jest za niskie i zgłosił wniosek o ustalenie wynagrodzenia dla wójta w 
następującej wysokości:

- wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 5 900,00 zł

- dodatek funkcyjny w wysokości 1900,00 zł

- dodatek specjalny w wysokości 40% . Łączna kwota wynagrodzenia wynosić będzie 10 920,00 zł.

Prowadzący obrady zgłosił poprawkę do podstawy prawnej ww. uchwały która dotyczy 
Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 18 marca 2009r. w sprawie wynagradzania pracowników 
samorządowych której tekst jednolity został opublikowany w Dz. U. z 2014 poz. 1786 z póżn.zm. 
Pani mecenas wyjaśniła, że w pierwszej kolejności należy poddać pod głosowanie poprawki do 
projektu ww. uchwały.

Za sugestią Pani mecenas przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek formalny 
zgłoszony przez Pana Rosę Sławomira o ustalenie wynagrodzenia dla wójta w następującej 
wysokości:

- wynagrodzenie zasadnicze - 5 900,00 zł

- dodatek funkcyjny - 1900,00 zł

- dodatek specjalny w kwocie 40% wynagrodzenia zasadniczego łącznie z dodatkiem funkcyjnym 
Łączna kwota wynagrodzenia to - 10 920,00 zł brutto.

W głosowaniu jawnym wniosek został odrzucony większością głosów / 4 - głosy "za„ 8 głosów 
"przeciw,, 3 głosy "wstrzymujące,,./



Następnie prowadzący odczytał wniosek Komisji Budżetowo - Finansowej:

- wynagrodzenie zasadnicze - 5100,00 zł

- dodatek funkcyjny - 1900,00 zł

- dodatek specjalny w wysokości 30% - tj. 2100,00 zł

Łączna kwota wynagrodzenia 9 100,00 zł. i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Dąbrówka.

Pan Ryszard Klusek i Pan Krzysztof Kłębek poinformowali, że w pierwszej kolejności powinien 
być głosowany wniosek zgłoszony przez Komisję Budżetowo - Finansową a następnie uchwała. 
Prowadzący obrady poddał pod głosowanie wniosek komisji Budżetowo - Fnansowej , który w 
głosowaniu jawnym został przyjęty większością głosów / 14 głosów „za”, 1 głos wstrzymujący,J a 
następnie projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Dąbrówka

- w głosowaniu jawnym -  

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła Uchwałę Nr IV14/2014 

z dnia 30 grudnia 2014 r.

w i ę k s z o ś c i ą  głosów /14 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący” przy obecności 15 Radnych/ 

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu)

1) w sprawie ustalenia wysokości diet dla Radnych Rady Gminy, przewodniczących rad sołeckich oraz 
ryczałtu dla Przewodniczącego Rady Gminy i Wiceprzewodniczącego Rady Gminy.

Pan Ryszard Klusek - przewodniczący Komisji Budżetowo - Finansowej poinformował, że 
członkowie komisji jednogłośnie wnioskowali o ustalenie diet w następującej wysokości:

diety dla radnych, w wysokości 250 zł, przewodniczących komisji 300 zł, przewodniczących rad 
sołeckich 150 zł, ryczałtowa dieta miesięczna dla przewodniczącego RG 1420,00 zł i 
wiceprzewodniczącego 600 zł.

Pan Rosa Sławomir wnioskował o pozostawienie diet na dotychczasowym poziomie, co 
umotywował tym, że nowa rada nie powinna rozpoczynać swojej pracy od podnoszenia sobie diet. 
Podniesienie diet to w skali roku obciążenie dla budżetu wysokości ok.60 - 70 tyś. zł.

Przewodniczący komisji Budżetwo - Finansowej nawiązując do wypowiedzi przedmówcy 
stwierdził, że Pan Rosa jako członek komisji wnioskował za tym aby diety zostały jednak 
podniesione. Pani Agnieszka Gryglas zgłosiła wniosek o ustalenie diety ryczałtowej dla sołtysów w 
wysokości 300 złotych miesięcznie.

Sołtysi Pani Matak Anna , i Pan Stanisław Suchodolski nawiązując do tematu
diet stwierdzili, że zaproponowana podwyżka nie jest adekwatna do obowiązków które wynikają z 
pełnienia funkcji sołtysa.

Pani Helena Kuśkową zawnioskowała o podniesienie zaproponowanej diety dla sołtysów o 50 zł tj. 
z kwoty 130 zł do kwoty 180 zł.

Pan Kłębek Krzysztof opowiedział się również za wnioskiem zgłoszonym przez Panią Kuśkowską. 
Pani Agnieszka Gryglas zwróciła się rady prawnego o sprawdzenie czy pod względem prawnym 
rada może podjąć uchwałę w sprawie ustalenia dla sołtysów diety ryczałtowej.

Pani Mecenas wyjaśniła, że temat ten zostanie przeanalizowany pod katem prawnym.

Pan Rosa Sławomir zawnioskował , aby projekt przedmiotowej uchwały zwrócony został do 
Komisji Budżetowo - Finansowej do ponownego zaopiniowania.

Z uwagi, że wniosek ten był wnioskiem najdalej idącym został poddany pod głosowanie jako 
pierwszy.



W głosowaniu jawnym wniosek został odrzucony / 2 głosy - „za”, 11 głosów „przeciw”, 2 głos 
"wstrzymujący,,.

Następnie został poddany pod głosowanie wniosek zgłoszony przez Panią Kuskowską o 
podniesienie diety dla sołtysów do kwoty 180 zł.

W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty większością głosów /14 głosów „za”, 1 głos 
"wstrzymujący,,/

W dalszej kolejności prowadzący obrady poddał pod głosowanie projekt ww. uchwały w raz z 
przyjętym wnioskiem .

Pani Agnieszka Gryglas odnosząc się do projektu uchwały powiedziała, że nie ma w niej zapisu 
komu powierza się jej wykonanie.

Pani radca prawny wyjaśniła, że w tym przypadku nie ma takiej potrzeby.

- w głosowaniu jawnym -  

Rada Gminy Dąbrówka 

podjęła Uchwałę Nr IV/15/2014 

z dnia 30 grudnia 2014 r.

w i ę k s z o ś c i ą  głosów /14 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący” przy obecności 15 Radnych/ 

(Uchwała stanowi załącznik do protokołu).

Powrócono do projektu uchwały w sprawie uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy 
Dąbrówka z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego.

Pani mecenas poinformowała, że podstawą prawną tej uchwały jest art. 5 a ust. 1 ustawy o 
działalności pożytku publicznego, który mówi, że organ stanowiący powinien poddać program 
działania pod konsultacje społeczne a następnie przedstawić go do uchwalenia, radzie gminy. 
Uchwała ta może zostać podjęta po terminie tj. po 30 listopada danego roku ale obligatoryjnie 
program powinien zostać poddany pod konsultacje społeczne. Odnośnie zapisu w załączniku nr 1 
do przedmiotowej uchwały dotyczące rozporządzenia Ministra Gospodarki, Pracy i Polityki 
Społecznej jest on prawidłowy i taki sam powinien być w § 17 w pkt. 4.

Ponieważ program współpracy nie został poddany pod konsultacje społeczne Zastępca Wójta Pan 
Zenon Zadrożny zgłosił wniosek o zdjęcie przedmiotowej uchwały z porządku obrad. Pani 
Agnieszka Gryglas ponownie zapytała, o przebieg realizacji uchwały w roku bieżącym. Pan 
Zadrożny wyjaśnił, że taka informacja zostanie przygotowana na następną sesję. Prowadzący 
obrady poddał pod głosowanie wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad przedmiotowej 
uchwały. W głosowaniu jawnym wniosek został przyjęty jednogłośnie / 15 głosami „za” przy 
obecności 15 Radnych/

Ad. 7 Odczytanie podań skierowanych do Przewodniczącego i Rady Gminy. Podania zostały 
odczytane przez sekretarza obrad Pana Sławomira Rosę.

- Żulczyk Paweł - Guzowatka 3a - wniosek o realizację oświetlenia przy ulicy Wesołęj w 
miejscowości Chajęty.

- Barbara i Henryk Klusek - Dręszew ul. Zakole 1 o zainstalowanie dwóch lamo oświetleniowych 
we wsi Dręszew przy ulicy Zakole

- Radny Gminy Dąbrówka Tomasz Rasiński - o montaż 2 lamo oświetleniowych na ulicy 
Kościelnej i 1 lampy oświetleniowej na ulicy Klonowej w miejscowości Józefów

- OSP Lasków o wsparcie finansowe w kwocie 20 000,00 zł na spłatę zakupionego przez jednostkę 
samochodu

- Sławomir Rosa Radny Gminy Dąbrówka o uwzględnienie w planie finansowym na 2015r. 
środków na uzupełnienie i modernizację oświetlenia w Chajętach



- Pan Sławomir Rosa Radny Gminy Dąbrówka o uwzględnienie w planie finansowym na 2015r. 
środków na dokończenie chodnika w Chajetach

- Hanna Wróbel - Radna Gminy Dąbrówka o uwzględnienie w planie finansowym Gminy 
Dąbrówka na 2015 r. środków na uzupełnienie i modernizację oświetlenia w Karolewie i 
Wszeborach

- Hanna Wróbel o uwzględnienie w planie finansowym na 2015 r. środków na wykonanie 
dokumentacji, utwardzenia i wykonania nakładki asfaltowej dróg gminnych o nr. 216. 94, 195, 
128 o łącznej długości 910 m.

<Jłanna KieśJózefóvvXi 1. Cicha 9 o przywrócenie i pozostawienie na stałe kursu autobusowego o 
godz. 22.25 kursującego na trasie Warszawa - Kuligów

(̂ Barbara ŁukasiewiczY- Kuligów pismo dotyczące działki ewidencyjnej nr 1531/19 położonej we 
wsi Kuligów, użytkowanej jako droga publiczna ( część ul. Choinki w Kuligowie - do 
wiadomości Rada Gminy Dąbrówka

- Grzegorz Wójcik Karpin 34E o wykonanie przeglądu drzew rosnących wzdłuż drogi powiatowej 
nr 29 w miejscowości Karpin.

Ad. 8 Sprawy różne i wolne wnioski.

Pani Leokadia Paciorek - sołtys wsi Działy Czarnowskie prosiła o przestawienie słupa energetyczngo 
który znajduje się na środku drogi stwarza zagrożenie w ruchu. Słup znajduje się przy posesji p. 
Popińskich.

Pan Zastępca Wójta odpowiedział, że słup zostanie przesunięty w inne miejsce. Pan Krzysztof Kłębek 
zapytał czy jest coś wiadome na temat oświetlenia przy trasie S-8.

Pan Wójt odpowiedział, że na obecną chwilę z Generalną Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad toczy 
się sprawa w sądzie i jest to uzależnione od wyroku jaki zapadnie w w tej sprawie. Jednak nie 
zależnie od tego sprawa oświetlenia przystanków musi zostać rozwiązana.

Pan Rosa Sławomir prosił o podanie stanu aktyw finansowych gminy na dzień 30 grudnia br,.tj 
.rachunki podstawowe jednostek, rachunki pomocnicze, rachunki funduszu świadczeń socjalnych. 
Pan Rosa Sławomir zapytał na jakim etapie znajduje się sprawa związana z dniem w którym został 
zamknięty urząd gminy.

Pan Wójt wyjaśnił, że sprawa trafiła do Prokuratury. Cały czas toczy się w tej sprawie śledztwo. 
Wstrzymano wydawanie wypisów z miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego co 
bardzo utrudnia pracę urzędu. W kontekście tej sprawy Gmina może wypłacać duże 
odszkodowania, ponieważ na podstawie wydanych sfałszowanych wypisów Starosta wydawał 
decyzje na budowy.

Pani Matak Anna prosiła o ustawienie znaku na drodze lokalnej w Trojanach za posesją p. 
Pokrzywnickiego przy wjeździe na zjazd - skręt w lewo oraz ustawienie znaku na drodze w 
Zaścieniach wskazującego kierunek do wsi Chruściele. Pani Matak podniosła również temat 
odśnieżania.

Odpowiedzi udzielił p. Zadrożny Zenon, który poinformował, że tematem odśnieżania zajmuje się 
Pani Augustyniak, odnośnie oznakowania Pan Zadrożny poinformował, że zostanie ono wykonane.

Pan Marcinkiewicz Andrzej poruszył temat dotyczący budowy chodnika we wsi Działy 
Czanowskie.

Pan Wójt odpowiedział, że jest to sprawa ważna. Z uwagi na wąskie pobocze należy znaleźć 
sposób na jej rozwiązanie.

Pan Pasoń Marek prosił o ujęcie w planach budowy drogi przez wieś Stanisławów. We wsi tej od 
wielu lat nic nie zostało zrobione, po za wybudowaniem drogi od Dąbrówki do Stanisławowa.

Pan Kłębek Krzysztof - zapytał czy została zakończona zbiórka eternitu na terenie gminy.

Pan Zastępca odpowiedział, że w ramach podpisanej umowy tak, ale będzie składany nowy 
wniosek o dofinansowanie. Jeżeli osoba nie ma miejsca na składowanie zdjętego eternitu na swojej 
posesji może go złożyć na bazie SKR.



Pani Sowińska Elżbieta - podniosła sprawę włamań które w ostatnim czasie miały miejsce w 
Karpinie. W ciągu 2 tygodni po włamaniu osoby poszkodowane otrzymały informację, że śledztwo 
zostało umorzone z uwagi na brak wykrycia przestępcy. Dlatego należy zrobić wszystko aby w 
Dąbrówce został odtworzony komisariat policji powiedziała Pani Sowińska. Pan Wójt 
odpowiedział, że będzie prowadził w tej sprawie rozmowy z Komendantem Powiatowym Policji. 
Pani Bałdyga Hanna odniosła się wyboru oferty na odśnieżanie. Przetarg wygrała firma która w 
latach ubiegłych świadczyła usługę odśnieżania na terenie gminy i nie wywiązywała się z niej 
należycie. Pan Zadrożny odpowiedział, że wybór odbywał się w ramach zamówień publicznych a 
ten oferent miał najniższą stawkę.

Ad. 9 Zamknięcie obrad. Zamknięcia obrad IV sesji Rady Gminy Dąbrówka dokonał Pan Marcin 
Kaczmarczyk dziękując

obecnym za udział w obradach.

Na tym protokół zakończono.



Lista obecności radnych na sesji Rady Gminy Dąbrówka

w dniu 30 grudnia 2014r.

Lp. Nazwisko i imię Adres Podpis

1.
Gryglas Agnieszka

Ludwinów

2.
Kaczmarczyk Marcin Vvl/^

Dąbrówka

3.
Klusek Ryszard

Slężany

4.
Kłębek Krzysztof

Zaścienie

5.
Kuligowski Mirosław

Kuligów /  "

6.
Kuśkowska Helena

Lasków
kć

7.
Łukasiewicz Regina

Marianów
' ś i o J b  f t .

8.
Marcinkiewicz Andrzej

Guzowatka

, ^ 7 —
9.

Misztal Mariusz
Kolaków

10.
Pasoń Marek

Małopole

11.
Rasiński Tomasz

Jozefów

12.
Rosa Sławomir

Chajęty
✓  mpr

y # ’ "
13.

Sobczak Józef
Trojany

14.
Wróbel Hanna

Karolew

15
Wójcik Grzegorz

Karpin



Lista obecności sołtysów
na sesji w  dniu 30 grudnia 2014 r.

Lp. Nazwisko i imię Miejscowość Podpis

1. Ruciński Jacek Cisie jQ^C ŝl<S

2. Ziółkowski Tadeusz Chajęty

3. Matak Anna Chruściele

4. Adamski Mariusz Czarnów
—■ - / f

5 Kryszkiewicz Edward Dąbrówka W

6 Augustyniak Sylwester Dręszew

7. Paciorek Leokadia Działy Czarnowskie

8 Malinowska Barbara Józefów

9. Sowińska Elżbieta Karpin

10. Karolczyk Wioleta Karolew
%QjCoi(V^k

11. Mędrzycka Grażyna Kowalicha 0

12. Jaworski Stanisław Kuligów
— •

13 Czarnecki Grzegorz Małopole

14 Sokolski Jan Ostrówek

15 Suchodolski Stanisław Ślężany
^ , c k J W

16 Pawlak Józef Stasiopole J r ?  /  /  a j

17 Ruciński Włodzimierz 1 Sokołówek
jl/O

18 Bałdyga Hanna Stanisławów

19 Król Henryk Teodorów

20 Banasiak Marek Trojany

21 Ryk Grzegorz Wszebory
'  V u k



Sprawozdanie Wójta  

z działalności 

za okres od 05 grudnia 2014 roku do 30 grudnia 2014 roku

W w/w okresie zajmowałem się następującymi sprawami:

1. Nadzorowałem opracowanie dokumentacji projektowej oczyszczalni i kanalizacji północno -  

zachodniej części gminy oraz projektu wodociągu w miejscowości Ostrówek.

2. Nadzorowałem realizacje inwestycji:

budowa wodociągów w  miejscowościach Chruściele, Lasków oraz części Ludwinowa.

ścieżka spacerowo-edukacyjna Dąbrówka-Małopole

budowa boisk wielofunkcyjnych na terenie Gminy Dąbrówka

odnowa elewacji GCK

zmianę mpzp dla obrębu Dąbrówka, Karpin oraz części obrębu Małopole

3. Występowałem do Starostwa Powiatowego w sprawie realizacji inwestycji na drogach 

powiatowych w 2015 r. Spotkanie w Starostwie w sprawie Budżetu Powiatu.

4. Przygotowałem zmiany do Budżetu Gminy na 2015 rok

5. Przygotowałem założenia do gminnej koncepcji rozbudowy szkół pierwotnie w projekcie ujęte

były środki na projekt rozbudowy szkoły we Wszeborach. Po wizytacji szkół przez Komisję

Oświaty ustaliliśmy, że nie została przeprowadzona analiza potrzeb pod kontem planowanej 

rozbudowy, jednocześnie w szkole podstawowej w Dąbrówce w roku szkolnym 2015/2016 

dochodzi dodatkowy oddział szkolny dla którego nie ma przewidzianego lokalu, co grozi 

wprowadzeniu dwuzmianowości. Postanowiliśmy przeprowadzić analizę ilości uczniów w 

następnych rocznikach dla wszystkich szkół. Po przeprowadzeniu tej analizy w porozumieniu z 

Radą sporządzimy koncepcję rozwoju i rozbudowy szkół zgodnie z przewidywanymi 

potrzebam i.

6. Przygotowałem wspólnie z pracownikami zmiany wniosków o przyznanie dotacji, podpisałem 

aneksy i złożyłem wnioski o płatność (dotyczy realizowanych operacji).

7. Przygotowałem wspólnie z pracownikami zmianę wniosku o przyznanie pożyczki i podpisałem 

aneks (dotyczy II etapu budowy wodociągów).

8. Podpisałem umowę na preferencyjną pożyczkę z WFOŚiGW dotyczącą uzupełnienia wkładu 

własnego przy dotacji z PRO W na III etap budowy wodociągu (m. Chruściele, Lasków, 

Ludwinów).

9. Uczestniczyłem w posiedzeniach Komisji Rady Gminy.

10. Przygotowałem wspólnie z pracownikami projekty uchwał na sesję.



11. Uczestniczyłem w posiedzeniu Gminnego Zarządu OSP w Dąbrówce dotyczącym 

podsumowania roku.

12. Spotkanie

13. Starałem się na bieżąco rozpatrywać wszystkie sprawy i wnioski, które wpłynęły do UG.


